
Styrelsemöte 18/1 2017
Närvarande: Josef Algotsson, Ingemar Berntsson, Gordon Östling, Alvar, Sören 
Nordstam

1. Mötet öppnas
2. Mötet öppnas av josef
3. Godkännande av dagordning, 
4. Dagordningen godkänns
5. Klubbens ekonomi
6. Sören berättar att klubbens ekonomi är god och vi har gjort ett bra bokslut. Vi har 

ett stabilt kapital att röra oss med.
7. Snärjebäcken informerar
8. Ingmar berättar att vi sålt 856k kort under 2017. Josef och Alvar förnyar sina 

brickor som tillsyningsmän. Datum för premiären bokas till den 7/4  tid 9-13 samt 
så diskuteras att göra ändringar av datum och text på årskorten. Samt skall det 
förtydligas med text på hemsidan så det framgår tydligt att årskortet gäller från 
premiären till 31/3 året efter. Gruppen har börjat titta på ett nytt och bättre 
sopsystem. 

9. Torp och brygga 
10. Behov av ytterligare hjälp nere på torpet och en städdag bokades till den 21/4.
11. Planerade aktiviteter
12. Datum för vårens aktiviteter sattes och skickas ut i utskicket inför kallens till 

årsmötet.
13. Årsmöte kallelse och tid.
14. Styrelsen gick igenom och förbered utskick och kallelser mm inför årsmötet. Josef 

fick i uppgift att färdigställa dokumentet mailar dessa till Sören som skickar ut 
dem samt dubbelkollar medlemsregistret. Styrelsen kom på att de glöm att kalla 
valberedningen.

1. Övriga rapporter
2. Inga övriga rapporter. Förutom höga flödet i bäcken.
3. 10.Övriga frågor
4. Kostnads ersättning till styrelsen för 2017 betalades ut.
5. 11:Mötet avslutas
6. Josef avslutar mötet.




